
Instituttråd – Institutt for klinisk odontologi 
 

Referat fra møte 01. februar 2017 
Sted: Møterom D 3 etasje, Årstadveien 19 

Tid: 11:30-12:45 
 
Tilstede: Anne Nordrehaug Åstrøm, Kristin Klock, Trond Inge Berge, Nils Roar Gjerdet, 
Asgeir Bårdsen, Ragnhild Furuberg 
 
Fra administrasjonen: Tone Friis Hordvik, Marit Stubdal 
 
Forfall: Inge Fristad, Harald Nesse, Mihaela Cimpan, Siri Flagestad Kvalheim, Ferda Gülcan, 
Dagmar Fosså Bunæs, Zrinka Matkovic 
 
 
SAKSLISTE:  
I    Innkalling og saksliste: Godkjent 
II  Protokoll fra møte 30.11.16: Godkjent 
III Instituttleder orienterer 
IV Orienteringssaker 
 

• Utdanningsmelding, forskningsmelding og forskerutdanningsmelding 2016Ny 
samarbeidsavtale mellom Helse Bergen og UiB for å sikre et fult forsvarlig 
arbeidsmiljø, og oppnevning av koordinatorer for samarbeidet 

• Høring – NOU 2016: 25 Organisering og styring av spesialisthelsetjenesten 
Dekanene ved UiO, UiB og UiT har skrevet en uttalelse 

• Høring – forslag om endringer i spesialisthelsetjenesteloven §4-1 (godkjenning av 
virksomheter og helsetjenester i spesialhelsetjenesten) 

• Høringsinnspill: Den nasjonale faglige retningslinjen Tannhelsetjenester til barn og 
unge 0-23 år, del 1 

• Protokoll fra møte i Fakultetsstyret 14.12.2016 (ikke godkjent) 
• Protokoll fra møte i møte i Fakultetsstyret 23.11.2016 
• Innkalling til møte i Forskningsutvalget 02.02.2017 
• Referat fra møte i Forskningsutvalget 17.11.2016 (ikke godkjent) 
• Referat fra møte i Programutvalget for odontologiske fag 09.12.2017 (ikke godkjent) 

 
SAKER: 
Sak  Saksbeskrivelse 

01/2017 ÅRSRAPPORT REGNSKAP 2016 
Vedtak Instituttrådet tar regnskapsrapporten for 2016 til etterretning. 
02/2017 REBUDSJETTERING FOR 2017 
Vedtak Instituttrådet vedtar utlysning av en ett årig teknisk stilling tilknyttet 

Nanoteknologi. De øvrige forslagene til rebudsjettering settes på vent til man 
har bedre oversikt over hvordan det økonomiske handlingsrommet utvikler seg. 

03/2017 HMS-HANDLINGSPLAN FOR 2017 
Vedtak Instituttrådet tar HMS-handlingsplanen for 2017 til etterretning.  

EVT. Kvalifiseringsprogrammet 
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De nye reglene for autorisasjon som er innført fra 01.01.2017 har skapt mye 
usikkerhet hos kandidatene.  Det skal arbeides for at de kandidatene som er tatt 
opp i programmet får avslutte på det grunnlaget de er tatt opp. 
 
Rekruttering 
Når det gjelder rekruttering er det viktig å ha en langtidsplan 5-10 år framover. 
Seksjonene må ha en plan og sende signaler til potensielle kandidater. 
Vi må skape gode fagmiljøer som blir attraktive å søke til. 
Forskelinjekandidater må ses i et 10-års-perspektiv 
 
Pasienttilstrømming 
Når det blir annonsert etter pasienter må det være lett å komme til behandling. 
Det har vært en flaskehals ved pasientinnskriving, dette skal det arbeides for å 
forbedre. 

 
 Anne Nordrehaug Åstrøm 

instituttleder 
 

 

  Tone Friis Hordvik 
sekretær 

 


